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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tudunk-e segíteni a Tisza mentén élő embereken?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt évek árvíz védekezése során kiderült, hogy az egyik legveszélyeztetettebb
Közép-tiszai szakasz, Tiszavárkony és Vezseny térségében van. Mindenképpen szükséges ezen magas
parti települések környékén az árvízvédelmi rendszerek felújítása, a magaspart omlásának
megakadályozása. Medgyessy Péter ígérete arról szólt, hogy 2004-ig a Tisza folyó mentén teljesen
kiépítik az árvízvédelemhez szükséges eszközrendszert . Világosan látszik, hogy ebből az ígéretből
semmi sem lesz, nem is lehet, hiszen már akkor is lehetetlen volt, amikor megígérte . Nem mehetünk el
azonban szó nélkül a legveszélyeztetettebb települések sorsa mellett .

Tisztet Miniszter Úr!

Ezeken a településeken az emberek végig éltek két árvízi katasztrófát . Hősiesen helytálltak, amikor
kellett. Ezt jól tudom, hiszen közöttük élek . Helytálltak, de azóta is félnek, mert ők pontosan tudják,
hogy mekkora veszélyben voltak. A szakemberek is tudják ezt, és nem véletlenül javasolják a
magaspart megerősítését .

Tisztelt Miniszter Úr!

A költségvetés módosító javaslatai között a szükséges összeg szerepelt, de sajnos többségi támogatást
nem kapott . Bízom benne, hogy ennek az az oka, hogy a fenti problémát a minisztérium más forrásból
kívánja megoldani .

Ezért kérdezem Miniszter Urat, hogy mire számíthatnak a község lakói, Miniszter úr kíván-e segíteni
rajtuk, és ha igen, akkor milyen módon?
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